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Viser til Rådmannens budsjettforslag som ble lagt frem til formannskapet 10. november 2014.  

 

Radøy Kommune har, så lenge jeg har bodd i kommunen, fremstått som en relativt fattig 

kommune. Det presenteres til stadighet kutt i ulike etater og prioriteringer, og dette har gjort meg 

som innbygger nysgjerrig på hvilke prioriteringer som gjøres. 

 

I 2015 er det valg, og som et ledd i forberedelsene til dette, er det ønskelig å få mer informasjon 

om prioriteringene mellom de ulike partiene, og hvordan dette håndteres i forhold til 

administrasjonens og Rådmannens budsjettinnstillinger. 

 

For å øke min personlige forståelse av hva som ligger bak de ulike tallene, er det ønskelig å få 

tilsendt en forklaring på ulike poster. 

 

Min personlige målsetning med dette er både å øke min personlige innsikt og forståelse, men 

også samtidig kunne bidra til økt forståelse for dette hos øvrig befolkning på Radøy.  

 

Sett i forbindelse med det kommende lokalvalget, vil de ulike endringsforslagene fra våre 

politiske partier kunne vise våre innbyggere hvordan de prioriterer ulikt. 

  

Spørsmål: 

1.       I Rådmannens forslag til budsjett er det foreslått en økning i Eiendomsskatten på 3 millioner. 

Dette skal ifølge forslaget komme gjennom en økning fra 3 til 4 promille.  



Er det i den forbindelse vurdert å innføre Eiendomsskatt også for gårdbrukere? 

2.       Er det gjort beregning på hvor mye kommunen gir gårdbrukerne i skattereduksjon/rabatt i 

forhold til andre innbyggere på grunn av at de ikke betaler Eiendomsskatt? 

3.       Under tjenestenivå ”Rådmannsstab” ligger det en stor økning i posten ”1900 Andre 

Fordelingsutgifter”. Her kunne jeg tenkt meg en detaljert forklaring på hva som ligger i denne 

posten, samt årsak til den voldsomme økningen. 

4.       I budsjettposten under tjenestenivå ”Teknisk Drift” ligger en kraftig reduksjon i 

driftsbudsjettet for Radøyhallen, hva er årsaken til dette? 

5.       I budsjettpostene under Kommunalsjef ”Oppvekst” ligger det store omprioriteringer og 

endringer i hver enkelt skole sitt budsjett. Dette til tross for at det ikke er store endringer i 

forventet elevtall ved hver enkelt skole. Slik jeg oppfatter det, er det ikke store andeler av 

skolenes kostnader som kan relateres direkte til antall elever, men mer mot antall klasser. Hva er 

Rådmannens årsak til den fordeling som er gjort i budsjettet? 

6.        I budsjettpostene under Kommunalsjef ”Oppvekst” ligger det store omprioriteringer og 

endringer i hver enkelt barnehage sitt budsjett. Blant annet ser jeg at Prestmarka Barnehage får en 

stor økning (1,5 mill), mens Bø Barnehage får en stor nedgang (-587.000). Hva er årsaken til den 

fordeling som er gjort i budsjettet? (Må Bø Barnehage lide pga økt behov på Manger?) 

7.       Under tjenestenivå ”310 Helsehuset” ligger en kraftig reduksjon av posten ”3124 Drift 

Radøy legesenter” (-881.000). Hva er årsaken til denne store reduksjonen? 

8.       Psykisk helsevern er prioritert ned med 100.000 til tross for at regjeringen har uttrykt 

satsning på dette området. Hva er årsaken til at Rådmannen foreslår at Radøy Kommune kutter på 

dette området? 

9.       I budsjettposten under tjenestenivå ”150 Kultur- og sørvistorget” ligger en kost på 30.000 for 

bygdeboka. Så vidt meg bekjent har Radøy Kommune brukt ca 14 millioner på dette produktet, 

som har vist seg at veldig få ønsker å kjøpe. Er dette siste kost, for avslutning av dette prosjektet , 

eller vil vi risikere at det kommer flere kostnader senere? 

10.   Under tjenestenivå ”600 Teknisk Drift” er det en stor økning i inntekt på postene ”6200 

Vassverket” og ”6300 Kloakk”. Slik jeg tolker det innebærer dette en økt egenbetaling av 

innbyggerne, totalt 750.000 kr på dette området.  Stemmer dette, og i så fall, hvordan ser 

Rådmannen på dette sett i sammenheng med økt eiendomsskatt? 

11.   De faste kostnadene til lønn ser ut til å øke kraftig. Jeg ser bl.a. at antall stillinger har økt med 

28 stillinger fra 2012 til 2013, uten at dette ser ut til å ha økt bemanning på verken skole, helse 

eller eldreomsorg. Er dette nye administrative/byråkratstillinger som er opprettet de siste årene? 

  



Jeg håper Rådmannen tar seg tid til å svare utfyllende på mine spørsmål, og ser frem til å motta 

svar på min henvendelse. 

 

Med vennlig hilsen 

Anders I. Solheim 


